
Z á p i s n i c a  
 z  11. zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Žabokrekoch nad Nitrou, ktoré sa konalo             

24. apríla 2024 o 17.00 hodine v budove obecného úradu 

 

Prítomní: Starosta obce: Cyril Cabadaj 

                 Poslanci: Ing. Ladislav Mačuha, Matúš Čačko,                                

                                PhDr. Lucia Žilinková, Jozef  Krajčovič,  

                                Ing. Marian Omelka, Ing. Lívia Kopálová 

 

Neprítomní:  Viliam Palák,  Ing. Gabriel Šuranyi, Ing. Rudolf Poništiak 

 

Ďalší prítomní:   PhDr. Žaneta Bartková – hlavný kontrolór obce 

                             Ing. Mariana Sneženková – zamestnankyňa obce 

 

Návrh programu:         

  1/  Otvorenie       

  2/  Návrh zapisovateľa, návrh na návrhovú komisiu, návrh na overovateľov zápisnice 

  3/  Schválenie nájomníkov do 12-BD – časť II. 

  4/  Rozpočtové opatrenie  2/2024 

  5/  Rôzne 

  6/  Interpelácie poslancov 

  7/  Diskusia 

  8/  Záver     

 

                                           

K bodu 1/ Otvorenie zasadnutia 

Zasadnutie obecného zastupiteľstva /OZ/ otvoril starosta obce Cyril Cabadaj, ktorý zároveň, 

ako predsedajúci, všetkých prítomných privítal. 

Na zasadnutí boli prítomní šiesti poslanci obecného zastupiteľstva. Svoju neúčasť ospravedlnili 

Viliam Palák, Ing. Rudolf Poništiak, Ing. Gabriel Šuranyi. 

Starosta konštatoval, že OZ je uznášania schopné. 

Starosta obce prečítal návrh programu zasadnutia. Nikto z poslancov nemal doplňujúci, ani 

pozmeňujúci návrh. 

Obecné zastupiteľstvo predložený návrh programu rokovania aj s jeho doplnením schválilo. 

Hlasovanie: prít.6, za 6, proti 0, zdržal sa 0  

 

Schválený program rokovania: 

  1/  Otvorenie       

  2/  Návrh zapisovateľa, návrh na návrhovú komisiu, návrh na overovateľov zápisnice 

  3/  Schválenie nájomníkov do 12-BD – časť II. 

  4/  Rozpočtové opatrenie  2/2024 

  5/  Rôzne 

  6/  Interpelácie poslancov 

  7/  Diskusia 

  8/  Záver     

                                           

                                        



K bodu 2/ Návrh zapisovateľa, návrh na návrhovú komisiu, návrh na overovateľov 

zápisnice 

Starosta obce určil: 

- zapisovateľka: Ing. Mariana Sneženková, zamestnankyňa obce 

Starosta obce navrhol: 

- návrhová komisia: Matúš Čačko, Ing. Marian Omelka, Ing. Ladislav Mačuha  

- overovatelia zápisnice:  Ing. Lívia Kopálová, PhDr. Lucia Žilinková 

Predložený návrh bol schválený. 

Hlasovanie: prít.6 ; za 6, proti 0, zdr. 0  

 

K bodu   3/  Schválenie nájomníkov do 12-BD – časť II. 

Ing. Lívia Kopálová pripomenula, že v apríli 2024 zasadala komisia pre prideľovanie 

obecných bytov.  

Ide o pridelenie  šiestich obecných bytov v bytovom dome súp.č. 705. 

Informovala, že žiadatelia o pridelenie obecného bytu boli v marci 2024 vyzvaní – miestnym 

rozhlasom, informáciou v úradnej tabuli obce, aj informáciou zverejnenou na webovom sídle 

obce, že môžu ešte podať žiadosť o byt, prípadne svoju už podanú žiadosť doplniť, 

aktualizovať. 

Na základe podaných žiadostí boli vybraní títo žiadatelia o byt: 

Costel Iurascu, Žabokreky n/N 170 I. NP, 2-izb. byt D (č.4)  

Janka Vajdáková, Žabokreky n/N 394 I. NP, 3-izb. byt E (č.5) 

Peter Holý, Žabokreky n/N 294 I. NP, 2-izb. byt F (č.6)  

Veronika Gronová, Žabokreky n/N 267 I. NP, 2-izb. byt G (č.7)  

Katarína Uriková, Žabokreky n/N podkrovie, 3-izb. byt K (č.11)  

Mária Magátová, Žabokreky n/N 200 podkrovie,1-izb. byt L (č.12) 

 

Obecné zastupiteľstvo na základe odporučenia Komisie pre prideľovanie obecných bytov 

schvaľuje uvedených budúcich nájomníkov v ďalších šiestich obecných bytoch v 12-bytovom 

dome súp.č. 705 na dobu určitú od 01.05.2024 do 30.04.2027 

Hlasovanie: prít.6; za 6, proti 0, zdr. 0 

 

K bodu 4/  Rozpočtové opatrenie  2/2024 

Starosta obce predložil rozpočtové opatrenie.  

Vysvetlil jednotlivé rozpočtové položky príjmovej aj výdavkovej časti. Súčasťou rozpočtového 

opatrenia sú kapitálové výdavky, ktoré sa budú realizovať prostredníctvom finančných 

prostriedkov z rezervného fondu obce.  Účel sa schváli aj prostredníctvom uznesenia OZ.  

 

Obecné zastupiteľstvo obce Žabokreky nad Nitrou schvaľuje 

I. rozpočtové opatrenie č. 2/2024 

 

II. čerpanie rezervného fondu na kapitálové výdavky:   25 000 €  

v členení 

- Projekt – predĺženie inž. sietí Ul. J. Matušku      10 000 €  

- Projekt – vodozádržné opatrenia                          13 000 €  

- Projekt – chodník Ul. Školská                                2 000 €  

 

Hlasovanie: prít.6; za 6, proti 0, zdr. 0 

 

 

 



K bodu  5/  Rôzne 

Starosta obce predložil poslancom OZ návrh na schválenie odmeny hlavnej kontrolórke obce. 

Vysvetlil, že je takáto možnosť v súlade so zákonom o obecnom zriadení. Navrhuje 15 % 

mesačného platu. Poslanci OZ nemali proti tomuto návrhu pripomienky. Dal hlasovať                   

za uznesenie.  

 

Obecné zastupiteľstvo obce Žabokreky nad Nitrou  schvaľuje: 

v súlade s § 11 ods. 4 písm. j a § 18c ods. 5 zákona 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení 

neskorších predpisov mesačnú odmenu hlavnej kontrolórke obce o 15 % mesačného platu                             

od 01.05.2024.   

Hlasovanie: prít.6; za 6, proti 0, zdr. 0 

  

K bodom 6/  Interpelácie poslancov  7/  Diskusia 

Starosta obce – chceme pripraviť nové VZN o výške mesačného príspevku zákonného  

zástupcu na čiastočnú úhradu výdavkov za pobyt dieťaťa v materskej škole VZN o výške 

príspevkov na čiastočnú úhradu nákladov v školskej jedálni a finančné pásmo na nákup 

potravín. Tento návrh by bol schválený na rokovaní v júni, s platnosťou od 1.9.2024. 

 

Hlavná kontrolórka obce –  vysvetlila spôsob financovania školstva. K tomuto kroku,  

zvyšovania poplatkov obec plánuje pristúpiť z dôvodu, že zo strany školy je požiadavka              

na dofinancovanie originálnych kompetencií. Oproti minulému roku výrazne klesol počet 

žiakov základnej školy. Tento ukazovateľ sa prejavil aj na financovaní preneseného výkonu 

štátnej správy prostredníctvom Regionálneho úradu školskej správy Trenčín.   

 

Jozef Krajčovič – upozornil, že voda z vodovodu na cintoríne tečie veľmi slabo. 

PhDr. Lucia Žilinková – poznamenala, že pri bytovkách ( Školská ulica) nie je počuť rozhlas. 

Bolo by vhodné pridať bližšie k nim amplión. 

Starosta obce – elektrikár príde do našej obce asi budúci týždeň. Plánujeme pridať aj verejné 

osvetlenie. 

  

 

K bodu  8/  Záver     

Starosta obce poďakoval poslancom za účasť a rokovanie ukončil. 

 

 

 

                                                                                                               Cyril Cabadaj 

                                                                                                               starosta obce 

 

Overovatelia zápisnice:   Ing. Lívia Kopálová 

           

                                         PhDr. Lucia Žilinková 

 

 

Prílohy 

- Zápisnica z prideľovania obecných bytov 

- Rozpočtové opatrenie č. 2/2024 

 

 


